
, 

Referat af bestyrelsesmøde d. 20/2 2024 ved Hans Madsen 

Re�elser 

Agner har udsendt et nyt budget, og kommentar om regnvandsbrønde, de er re�et i 

nedenstående. 

 

Tilstede 

Formand Eigil Hvid   og  Afd. 4 

Kasserer        Agner Madsen 

Bent Sørensen Afd. 1 

Steen Nielsen                       Afd. 2 

Lars Vad La Cour                  Afd. 3 

Ole Andreasen                     Afd.5 

Næst formand                     Afd.6                                                                                                                   

Hans Madsen                       Afd.7 

 

Dagsorden: 

1. Valg af referent  

2. Godkendelse af referat 

3. Økonomi Agner 

4. Grønne områder Eigil 

5. Viborgvej 

6. Sne �lbud fra entreprenører 

7. Generalforsamling 2024 

8. Evt. 

 

1. Valg af referent blev Bent afd.1 

2. Godkendt referat uden kommentarer 

3. Økonomi v Agner 

Vi har ha� en underskud på 6795 kr. i 2023, som bla. andet skyldes 2 snerydninger i Dec.  hvor der 

ved afd. 5 blev ødelagt en pullert �l ca. 6000, som evt. Skal fratrækkes næste regning  



Vi har en formue på 280165 kr. pr 31/12 2023 

I budge�et for 2024 er der lagt op �l s�gning på 200 kr. �l kon�ngent indbetaling, så underskuddet 

bliver på ca. 33925kr. e�er udgi�er �l advokaten er betalt. Af den eksisterende egenkapital 

hensæ�es ca. 106000 kr. �l snerydning m.m., så der er ca. 150000 kr. i fri kapital d. 31/12 2024 

 

4. Grønne områder 

Eigil har fået �lbud fra Anders Bak, på at renoverer og nye sten på for torvet ved Jernaldervej på ca. 

40000 kr. som skulle igangsæ�es i foråret. 

Gartner Erik skal beskære 1 træ i afd. 1 og 3 træer i afd. 2 og s�en omkring søerne skal beskære  og 

sand lægges på, samt grave 2-3 drænrør ned fra bakken ned �l søen ved Viborgvej. 

Vejbrønde �l regnvand renser hver afd. I dag, og det gør vi også i frem�den, der var ingen stemning 

for en fælles rensning. 

5 Viborgvej 

Ankestyrelsen har afvist en klage fra os ang. Viborgvej uden begrundelse, vi har fået bevilget en 

erstatning på 82500 kr. for træer og jord ved udvidelse af Viborgvej, den er blevet anket så en 

erstatningskommission kommer d. 13/6 og ser på sagen igen, hvor Egil vil byde på en bid brød �l 

dem, og håber vi får noget mere. Så vi kan beplante bakken ned mellem søen og Viborgvej med 

nye træer, for at tage vejstøjen. 

Agner har foreslået et borgerforslag, for at forhindre at Holmstruphøjvej bliver en fælles privatvej 

og dermed egen vedligeholdelse, på hjemmesiden er der et ling, �l at skrive sig på med  Mi�d, der 

skal 1500 personer �l for at det kommer i byrådet, vi skal nævne det �l vores lokale 

generalforsamlinger linket er,  www.deltag.aarhus.dk/node/787. 

6. 

Tilbud på snerydning 

Hans har fået 4 �lbud på snerydning fra 600000kr for hele vinteren  �l ca. 8000kr pr. gang, 

Der er et fra Gartner Hoffmand i Lystrup og Buss gartner der er tæt på hinanden, men vi mangler 

en ren snerydning uden saltning fra Buss, som Hans skulle få �l næste gang, hvor det vil bliver taget 

op igen, en omgang snerydning på vores veje tager ca. 4 �mer. 

7. 

Generalforsamling bliver d. 3 April i Sognegården kl. 19,00.  Egil køber Øl og Vand 

8. 



Evt. Der mangler plastposer i rørene ved søen, Agner vil se på det, der er 4 sandkasser hvor 

låget/kassen er defekt, Egil vil se på det, fra regerings side, er der kommet nye regler at vores 

grønne områder skal beska�es i frem�den, vi følger det og håber det ikke bliver �l noget. 

Referent 

Bent Sørensen 

 

 


